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PROTOKÓŁ NR XV/2016 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PRZECŁAWIU  

w dniu 22 marca 2016 roku  
 
odbytej w Sali Obrad Urzędu Miejskiego w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 7,  
39-320 Przecław. 
 
W posiedzeniu Rady Miejskiej w Przecławiu, której przewodniczył Pan Zenon Krawczyk - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Miejskiej wg listy obecności stanowiącej 
załączniki Nr 1 do protokołu , sołtysi i przewodniczący zarządu osiedli wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 2 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista gości stanowi 
załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
Obrady XV sesji Rady Miejskiej (zwanej dalej Radą) w VII kadencji otworzył o godz. 10:00  
i prowadził Pan Zenon Krawczyk – Przewodniczący Rady (zwany dalej Przewodniczącym), 
wygłaszając formułę: „Wysoka Rado, otwieram XV sesję Rady Miejskiej”. Następnie przywitał 
przybyłych na posiedzenie: Panią i Panów Radnych, Burmistrza Przecławia Pana Ryszarda 
Wolanina, Zastępcę Burmistrza Pana Edwarda Janusza Dybskiego, Radnych Rady Powiatu, 
Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych w tym dyrektorów szkół i przedszkoli, sołtysów i 
przewodniczących osiedli oraz wszystkich zaproszonych.  
 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych 
(nieobecni radni: Roman Gawryś oraz Wojciech Kaszub). Następnie poinformował, iż porządek 
obrad sesji radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji i pozostałymi niezbędnymi 
materiałami. Porządek ten stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Przewodniczący 
poinformował, iż wpłynął do niego wniosek od Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji Rady projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu 
lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Miejską Mielec. Projekt ww. 
uchwały, którą radni otrzymali przed sesją - stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  W 
związku z powyższym Przewodniczący zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad XV 
sesji Rady punkt „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z 
zakresu lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Miejską Mielec”.  
 
Przewodniczący – poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o poszerzenie porządku obrad o 
w/w punkt:  
 
W głosowaniu nad poszerzeniem porządku posiedzenia o wyżej wnioskowany punkt 
wzięło udział 13 radnych.  
 
Za wnioskiem o poszerzenie porządku posiedzenia o pkt „Podjęcie uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie 
porozumienia z Gminą Miejską Mielec” głosowało 13 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt 
nie wstrzymał się od głosu.  
 
Zatem Rada poszerzyła porządek posiedzenia o punkt „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie 
porozumienia z Gminą Miejską Mielec”, który będzie rozpatrywany w pkt. 11 „nowego, 
przedstawionego porządku obrad”. 
 
Porządek obrad XV sesji Rady Miejskiej przyjęty jednogłośnie przez Radnych przedstawia 
się następująco: 
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1. Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykupu działki położonej w Rzemieniu 
gmina Przecław. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki położonej w Tuszymie 
gmina Przecław. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w gminie Przecław na lata 2016 – 2022” 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miejskiej w Przecławiu w sprawie zmiany 
nazwy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przecławiu i przyjęcia statutu. 
7. Informacja odnośnie ustawy z dnia 11 lutego 2016r. o pomocy państwa w wychowaniu 
dzieci (Dz. U. z 2016r. poz. 195) – „PROGRAM 500+” 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Mielca” 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Przecław na lata 2016 
– 2026”. Strategia dostępna jest na stronie internetowej www.bipgminaprzeclaw.pl w zakładce 
Konsultacje społeczne 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu 
lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Miejską Mielec. 
12. Wolne zapytania i wnioski 
 
Przewodniczący poinformował Radnych o zainstalowaniu nowego urządzenia do nagrywania 
sesji. Urządzenie to podpięte jest do mikrofonów znajdujących się przed Radnymi, a nagranie 
zawierało będzie tylko wypowiedzi do mikrofonu.  
Poinformował również Radnych że protokoły z sesji będą w wersji skróconej, będą zawierały 
sens wypowiedzi a nie dosłowną wypowiedź. Cała wypowiedź będzie znajdować się na 
rejestratorze dźwięku. 
Przypomniał również Radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminie do 
30 kwietnia. Wskazał źródło informacji odnośnie oświadczeń majątkowych.  
 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
Ad 1.  
Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu 
 
Marcin Cieśla – Radny - na wstępie w imieniu własnym i mieszkańców sołectwa Wylów 
podziękował za inwestycję jaką jest świetlica wiejska w Wylowie oraz zaprosił na uroczyste 
otwarcie, które odbędzie się 22 maja. 
Następnie zwrócił uwagę Burmistrza na pewien artykuł, który ukazał się w mediach odnośnie 
dużej inwestycję Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Rzeszowie 
(PZMiUW) jaką jest budowa polderu zalewowego w miejscowości Kiełków i Boża Wola. 
Poinformował, że Starostwa Powiatu Mieleckiego wydał pozytywną opinię dla tej inwestycji, z 
której wynika, że gmina Przecław i gmina Mielec powinny przyjąć miejscowe plany 
zagospodarowania, które są bardzo kosztowne. Z artykułu tego wynika że początkiem marca 
miało się odbyć spotkanie Starosty z władzami gminy, na którym miało zostać wypracowane 
porozumienie odnośnie finansowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
Radny zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy takie spotkanie się odbyło? Czy ten plan będzie 
wykonywany? 
Zapoznał zebranych ze swoją opinią i obawami związanymi z budową polderu zalewowego w 
miejscowości Kiełków. 
Zwrócił się z prośbą o zorganizowanie spotkania z PZMiUW w celu zapoznania  
z planowaną inwestycją na terenie gminy Przecław. 

http://www.bipgminaprzeclaw.pl/
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Zwrócił się z apelem do Burmistrza o zatrzymanie kontrowersyjnej inwestycji PZMiUW do 
momentu uzyskania jasnych i rzetelnych informacji dotyczących mieszkańców Kiełkowa. 
 
Edward Janusz Dybski – Zastępca Burmistrza – zabrał głos w sprawie budowy polderu 
zalewowego w miejscowości Kiełków. Poinformował zebranych na posiedzeniu  
o braku możliwości zatrzymania inwestycji i o konsultacjach z mieszkańcami Kiełkowa. Zwrócił 
uwagę na to, iż w chwili obecnej trwa procedura uzyskania pozwolenia na budowę. Zapoznał 
radnych z tematem wywłaszczania nieruchomości zgodnie z ustawą. Przekazał informację 
odnośnie spotkania o którym mówił Radny Cieśla. Na wspomnianym spotkaniu poruszany był 
temat sfinansowania miejscowych planów zagospodarowania – zgodnie z ustawą miejscowe 
plany zagospodarowania ma sfinansować Starosta Powiatu Mieleckiego. Opowiedział o 
terminach, sposobie finansowania i realizacji budowy polderu. 
 
Władysław Grzelak – Radny – wyraził opinię na temat swojego członkostwa w Radzie. W swojej 
wypowiedzi nawiązał do planów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w sołectwie 
Łączki Brzeskie oraz zwrócił uwagę na istniejący problem jakim jest wpuszczanie ścieków do 
przydrożnych rowów. Poruszył kwestię terenów zalewowych w miejscowości Łączki Brzeskie. 
 
Ryszard Wolanin  - Burmistrz Przecławia – zabrał głos w sprawie ośrodka zdrowia w Przecławiu. 
Poinformował Radnych, że Starosta Powiatu Mieleckiego zapoznał się ze stanowiskiem Rady i 
Samorządu o możliwości przejęcia budynku w którym znajduje się NZOZ w Przecławiu za 
symboliczne 1 zł. Starosta odpowiedział (odpowiedź nie na piśmie) – zgodnie z ustawą, która 
zobowiązuje go do nadzoru nad służbą zdrowia pozostawia ten budynek w części parterowej 
w gestii NZOZ w Przecławiu. Poinformował również o zamiarze utworzona specjalistycznej 
poradni dla młodzieży uzależnionej na piętrze obiektu, w związku z tym budynek nie będzie 
podlegał przetargowi.  
 
Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.  
 
Przewodniczący Rady zamknął pkt 1 i przeszedł do realizacji pkt. 2. 
 
Ad 2.  
 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu. 
 
Przewodniczący – zabierając głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej z sesji Rady 
Miejskiej. 
W głosowaniu nad przyjęciem protokołu uczestniczyło 13 radnych.  
Za przyjęciem protokołu Nr XIV/2016 z dnia 23 lutego 2016 roku głosowało 12 radnych, 
nikt nie głosował przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Protokół Nr XIV/2016 z dnia 23 lutego 2016 roku został przyjęty przez radnych 
12 głosami „za”.  
 
Ad 3.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki położonej  
w Rzemieniu gmina Przecław. 
 
Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
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Maciej Jemioło Dyrektor WUIOŚiGG – omawiając projekt uchwały poinformował że działka nr 
339/3 o powierzchni 17m2 w miejscowości Rzemień zabudowana jest infrastrukturą wodno – 
kanalizacyjną. Znajdują się na niej zasuwy i hydranty, dlatego zasadne jest posiadanie tej 
działki na mieniu komunalnym. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki położonej 
w Rzemieniu gmina Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/150/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
działki położonej w Rzemieniu gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 3 i przeszedł do realizacji pkt. 4. 
 
Ad 4.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki położonej  
w Tuszymie gmina Przecław. 
 
Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło Dyrektor WUIOŚiGG – omawiając projekt uchwały poinformował że działka nr 
1442/3 o powierzchni 101m2 w miejscowości Tuszyma przeznaczona jest na poszerzenie drogi 
gminnej. Droga gminna w chwili obecnej wchodzi ¾ w działkę prywatną, w związku z tym 
strona zwróciła się o uregulowanie stanu prawnego. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki 
położonej w Tuszymie gmina Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/151/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
działki położonej w Tuszymie gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Władysław Grzelak – Radny – zapytał dlaczego działki są wykupywane we wszystkich 
miejscowościach tylko w Łączkach Brzeskich nie. Chodzi o działkę Pana Wolaka przez którą 
przebiega droga gminnej oraz o działkę przy remizie która jest własnością Państwa Dudek i 
Strzępka. 
 
Maciej Jemioło Dyrektor WUIOŚiGG – zapoznał Radnego z zasadami wykupu działek na mienie 
komunalne - wykup działki następuje zawsze na wniosek strony. 
Przewodniczący zamknął pkt 4 i przeszedł do realizacji pkt. 5. 
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Ad 5.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w gminie Przecław na lata 2016 – 2022”.  
 
Ryszard Wolanin - Burmistrz Przecławia przedstawił proces powstania Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych w gminie Przecław na lata 2016 – 2022, Strategii Rozwoju Gminy 
Przecław na lata 2016 – 2026 oraz Strategii Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Mielca. 
Poprosił Pana Lucjana Łazarza – Dyrektora Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Przecławiu o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Lucjan Łazarz – Kierownik MOPS – omawiając projekt uchwały przedstawił specyfikę społeczno 
– gospodarczą gminy Przecław, diagnozę problemów społecznych w gminie Przecław, analizę 
SWOT i prognozę zmian oraz cele strategii w zakresie rozwiązywania problemów społecznych 
i związane z nimi priorytety działań.  
 
Odnośnie przedstawionego projektu uchwały głos zabrał Pan Tadeusz Kopera oraz Władysław 
Grzelak – Radni. 
 
Tadeusz Kopera – Radny – zadał pytanie odnośnie źródła informacji napotkanego problemu 
związanego z narkomanią w miejscowości Podole, gdyż jako długoletni mieszkaniec Podola 
nigdy nie zetknął się z tym problemem. 
 
Lucjan Łazarz – Kierownik MOPS – odpowiedział że głównym źródłem informacji są ankiety 
przeprowadzone wśród mieszkańców Podola. 
 
Władysław Grzelak – Radny – zwrócił uwagę na sposób omówienia „Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych w gminie Przecław na lata 2016 – 2022”.  
 
Nikt więcej nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w gminie Przecław na lata  
2016 – 2022.  
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/152/2016 w sprawie przyjęcia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w gminie Przecław na lata 2016 – 2022 - stanowiącą 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął pkt 5 i przeszedł do realizacji pkt. 6. 
 
Ad 6.  
 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miejskiej w Przecławiu w sprawie 
zmiany nazwy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przecławiu i przyjęcia 
statutu. 
  



6 
Protokół sporządzono zgodnie z §41 Uchwały Nr XLII(296)2010 Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia  
22 marca 2010r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Przecław.  
 

Przewodniczący – poprosił Pana Lucjana Łazarza – Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Przecławiu o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Lucjan Łazarz – Kierownik MOPS – omawiając projekt uchwały uzasadnił zmianę wejściem w 
życie ustawy z dnia 11 lutego 2016r. o pomocy państwa w wychowaniu dzieci (Dz. U. z 2016r., 
poz. 195) 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miejskiej w Przecławiu w 
sprawie zmiany nazwy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przecławiu i przyjęcia statutu. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/153/2016 zmieniające Uchwałę Rady Miejskiej w 
Przecławiu w sprawie zmiany nazwy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przecławiu i 
przyjęcia statutu - stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt. 7. 
 
Ad 7.  
 
Informacja odnośnie ustawy z dnia 11 lutego 2016r. o pomocy państwa w 
wychowaniu dzieci (Dz. U. z 2016r., poz. 195) – PROGRAM 500+ 
 
Przewodniczący – poprosił Pana Lucjana Łazarza – Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Przecławiu o przekazanie informacji odnośnie przedmiotowej ustawy.   
 
Lucjan Łazarz – Kierownik MOPS – omawiając ustawę z dnia 11 lutego 2016r. o pomocy 
państwa w wychowaniu dzieci (Dz. U. z 2016r., poz. 195) – PROGRAM 500+ zaprezentował 
główne założenia PROGRAMU 500+ oraz przedstawiał rozwiązania organizacyjno – techniczne 
przy realizacji tego programu w gminie Przecław. 
 
Nikt nie zabierał głosu w omawianym temacie.  
 
Przewodniczący zamknął pkt 7 i przeszedł do realizacji pkt. 8. 
 
Ad 8. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Mielca” 
 
Przewodniczący  – poprosił Pana Mariusza Barnasia – Dyrektora Wydziału Promocji i Rozwoju 
Gminy o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Mariusz Barnaś Dyrektor WPiRG – omawiając projekt uchwały przedstawił Strategię Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego Mielca – prezentacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – przedstawił plany do zrealizowania na terenie 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego dotyczące transportu publicznego, sieci bezpiecznych 
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połączeń drogowych oraz dróg rowerowych, a także zaprezentował kierunek „Czysta i zdrowa 
woda w MOF” w ramach którego realizowane będą inwestycje w budowę i modernizację sieci 
kanalizacyjnej, kanalizacji deszczowej oraz sieci wodociągowej wraz z infrastrukturą 
technologiczną np. ujęciami wody i stacjami jej uzdatniania. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Mielca” 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/154/2016 w sprawie przyjęcia „Strategii Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego Mielca” - stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 i przeszedł do realizacji pkt. 9. 
 
Ad 9. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Przecław na lata 
2016 - 2026” 
 
Przewodniczący – poprosił Pana Mariusza Barnasia – Dyrektora Wydziału Promocji i Rozwoju 
Gminy o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Mariusz Barnaś Dyrektor WPiRG – omawiając projekt uchwały przedstawił Strategię Rozwoju 
Gminy Przecław na lata 2016 – 2026, zaprezentował cele strategiczne i operacyjne gminy 
Przecław – prezentacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Władysław Grzelak – Radny – zwrócił uwagę na możliwości realizacji „Strategii Rozwoju Gminy 
Przecław na lata 2016 - 2026” zgodnie z ogólną sytuacją gminy i kraju. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecław – wskazał finansowe możliwości realizacji „Strategii 
Rozwoju Gminy Przecław na lata 2016 - 2026” oraz zwrócił uwagę jak ważnym dokumentem 
strategicznym jest „Strategia Rozwoju Gminy Przecław na lata 2016 - 2026” przy ubieganiu się 
o środki zewnętrzne na realizację kierunków rozwojowych wyznaczonych w strategii. 
 
Nikt więcej nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii 
Rozwoju Gminy Przecław na lata 2016 – 2026” 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/155/2016 w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju 
Gminy Przecław na lata 2016 - 2026” - stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął pkt 9 i przeszedł do realizacji pkt. 10. 
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Ad 10.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały uwzględniła wprowadzone 
autopoprawki do projektu uchwały - stanowiące załącznik nr 14 do protokołu. Zmiana 
dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków o łączną kwotę  23 307,44 zł. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.  
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/156/2016 w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2016r. - stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 10 i przeszedł do realizacji pkt. 11. 
 
Ad 11.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu 
lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Miejska Mielec. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Monikę Skowrońską – Ziomek – Prezesa Spółki „Dwa Brzegi” 
o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Monika Skowrońska - Ziomek – Prezes Spółki „Dwa Brzegi” – poinformowała Radnych, iż 
podjęcie uchwały jest przygotowaniem Gminy do wejścia w życie 1 stycznia 2017r. ustawy o 
publicznym transporcie zbiorowym oraz zwróciła uwagę zebranych na posiedzeniu na kwestie 
problematyczne, które powstaną po 1 stycznia 2017r. związane z transportem zbiorowym na 
terenie gminy i powiatu. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z 
zakresu lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Miejska Mielec. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XV/157/2016 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Miejska 
Mielec - stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu. 
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Przewodniczący zamknął pkt 11 i przeszedł do realizacji pkt. 12. 
Ad 12 
 
Wolne zapytania i wnioski. 

 

Marcin Cieśla - Radny – zaproponował aby na terenie gminy Przecław przeprowadzać okresowe 
kontrole sprawdzające czym mieszkańcy gminy palą w piecach grzewczych.  
Dodatkowo zaproponował aby gmina spróbowała sięgnąć po środki zewnętrzne na wymianę 
dotychczasowych źródeł ciepła – pieców. 

 

Piotr Grochowina – Radny – zwrócił się z wnioskiem o przyspieszenie terminu remontu dróg i 

poboczy, wydłużenia czasu pracy Samorządowego Domu Kultury oraz o wcześniejsze 

włączanie oświetlenia ulicznego. 

 

Dariusz Chmura - Radny – złożył wniosek dotyczący zadbania rowów gminnych w miejscowości 

Łączki Brzeskie od cmentarza do zakrętu do Pana Barnata. 

Ponadto złożył wniosek dotyczący rezygnacji z członkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Przecławiu. 

 

Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – odpowiadając na pytanie dotyczące 

przeprowadzania okresowych kontroli sprawdzających czym mieszkańcy gminy spalają w 

piecach wskazał na brak uregulowań prawnych do przeprowadzania takich kontroli przez 

służby samorządowe. Taka kontrola jest w gestii Policji. Zapewnił również, że Gmina Przecław 

będzie sięgała po środki zewnętrzne na inwestycje związane z ograniczeniem emisji 

zanieczyszczeń do atmosfery. Remonty dróg będą odbywać się na bieżąco, jak warunki 

atmosferyczne na to pozwolą. Zaprezentował plany dotyczące działań kulturalnych po 

połączeniu Instytucji Kultury. Odniósł się również do wniosku dotyczącego oświetlenia 

ulicznego i utrzymania przydrożnych rowów. 

 

Elżbieta Augustyn – Gruszka  - Dyrektor SDK Tuszyma – poinformowała Radnych o godzinach 

pracy SDK w Tuszymie, zaznaczając tym samym że SDK w Tuszymie jest jedyną instytucją 

kultury na terenie powiatu pracującą we wskazanych godzinach. Godziny funkcjonowania SDK 

w Tuszymie uwzględniają potrzeby mieszkańców – dzieci i młodzieży uczęszczających na 

zajęcia do domu kultury. 

 

Władysław Grzelak - Radny - w imieniu żony zwrócił się o uzasadnienie zerwania umowy o 

pobór podatków. Zwrócił uwagę na zaangażowanie swojej żony przy budowie Szkoły 

Podstawowej w Łączkach Brzeskich. 

 
Tadeusz Kopera – Radny – zapytał o możliwości przystąpienia Gminy Przecław do programu 
dotyczącego odnawialnych źródeł energii, wymiany źródeł ciepła, budowy solarów. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – przekazał pozdrowienia i życzenia dla żony Radnego 
Władysława Grzelaka 
 
Przewodniczący – Złożył serdeczne życzenia Wielkanocne dla wszystkich zebranych na 
posiedzenie Rady Miejskiej  
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Nikt więcej nie zabierał głosu.  
Na tym zakończono punkt 12.  
 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
udział w obradach i  wygłaszając formułę „Wysoka Rado zamykam XV sesję Rady Miejskiej w 
Przecławiu” zamknął posiedzenie o godzinie 13.25. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 
 
Dorota Strzelczyk 

 

        Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Przecławiu 
       
          Zenon Krawczyk 


